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Přítomni: 

 Mgr. Vojtěch Pospíšil   Josefov – předseda a starosta 

 Mgr. Josef Osička   Moravský Žižkov – místopředseda a starosta 

 Ing. Eva Rajchmanová   Dolní Bojanovice – starostka  

 Bc. Jana Filipovičová   Hrušky – starostka  

 Mgr. Libor Balga   Kostice – starosta 

 Mgr. Renáta Priesterrathová  Ladná – starostka    

 Mgr. Ladislav Straka   Lanžhot – starosta 

 Mgr. Tomáš Klásek   Lužice – starosta  

 Zdeněk Brhel   Nový Poddvorov – starosta 

 Ing. Lubomír Zahradník   Prušánky – starosta  

 Ing. Ivo Padalík   Starý Poddvorov – starosta  

 Ing. Zdeněk Tesařík   Tvrdonice – starosta  

 Mgr. Hana Zoubková   Týnec – starostka 

 Ing. Josef Smetana   tech-ekonomický pracovník 

 

 

Omluveni: 

 Marta Otáhalová   Mikulčice – starostka  

 Ing. Petra Křivánková   Region Podluží 

 

 

Zapisovatel:  

 Denisa Spevárová   manažerka Regionu Podluží 

 

 

 

Program: 

 

1. Zahájení 

2. Kontrola plnění usnesení  

3. Organizační záležitosti 

- Návrh rozpočtu na rok 2019 

- Plán inventur za rok 2018 

- Projednání přípravy volby orgánů svazku, statutární zástupci 

4. Různé  

- Aktuálně z OBCEPRO 

5. Diskuse 

6. Závěr 
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Bod programu č. 1 – Zahájení 

Starostka obce, Ing. Eva Rajchmanová, přivítala všechny přítomné a předala slovo předsedovi 

svazku obcí Region Podluží, Mgr. Vojtěchu Pospíšilovi, který seznámil všechny s programem 

zasedání. Hlasování bude uváděno v pořadí: pro-proti-zdržel se.  

Usnesení č. 1/39 

Členská schůze schvaluje program zasedání Členské schůze Regionu Podluží. 

H: 12-0-0 

 

 
Následovalo vzájemné krátké představení nových i stávajících členů z řad starostů DSO. 
 
 

Bod programu č. 2 – Kontrola plnění usnesení  
 

Manažerka svazku, Denisa Spevárová, seznámila přítomné s kontrolou plnění usnesení z minulého 

zasedání, kdy úkoly k dnešnímu jednání nezůstávají žádné. 

Usnesení č. 2/39 

Členská schůze bere na vědomí kontrolu plnění usnesení z minulého zasedání. 

                                                                                                                                                H: 12-0-0 

 

Na jednání se dostavila starostka Bc. Jana Filipovičová. 

 

 
Bod programu č. 3 – Organizační záležitosti –(Návrh rozpočtu na rok 
2019, Plán inventur za rok 2018, Projednání přípravy volby orgánů 
svazku, statutární zástupci) 
 

Ing. Josef Smetana předal přítomným podklady k návrhu rozpočtu na rok 2019 a poté vysvětlil 

jednotlivé položky v návrhu. Tento návrh bude ještě upravován a schvalován bude na příštím 

zasedání Členské schůze. Předseda vyzval přítomné, aby své připomínky k návrhu rozpočtu dodali 

nejpozději do 13. 11. 2018. Dle stanov svazku je potřeba návrh rozpočtu nejpozději 15. 11. 2018 

vyvěsit. 

Starosta Mgr. Tomáš Klásek vznesl dotaz ohledně termínů zaplacení členských příspěvků. Předseda 

informoval nové členy, že tento termín závisí v každé obci na schválení zastupitelstva, nicméně dle 

dřívějších dohod starostů, standardně svazek příspěvky očekává nejpozději do konce měsíce dubna. 

Dále předseda připomněl, že členské příspěvky budou ještě navýšeny o 2.200,- Kč na režii plesu. 

Toto navýšení bylo jednomyslně schváleno usnesením č. 3a/181 na březnovém zasedání Rady 

starostů v Ladné.  

Usnesení č. 3a/181 
Rada starostů schvaluje navýšení příspěvků členských obcí od roku 2019 pro ples Regionu Podluží, 

a to ve výši 2.200,- Kč. 

Usnesení č. 3a/39 

Členská schůze bere na vědomí návrh rozpočtu svazku obcí Regionu Podluží na rok 2019. 

                                                                                                                                                H: 13-0-0 

Ing. Smetana představil všem přítomným plán inventur na rok 2018. Tento dokument byl starostům 

předem rozeslán k prostudování. Upozornil, že je potřeba schválit inventarizační komisi, do které 

byli navrženi: předsedkyně Bc. Jana Filipovičová, členové Tomáš Makudera a Ing. Ivo Padalík. 
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Předseda poté vyzval přítomné k hlasování.  

Usnesení č. 3b/39 

Členská schůze schvaluje plán inventur na rok 2018 a složení inventarizační komise: předsedkyně 

Bc. Jana Filipovičová, členové Tomáš Makudera a Ing. Ivo Padalík. 

                                                                                                                                                H: 13-0-0 

 

Dále předseda připomněl, že je nutno probrat personální obsazení vedení svazku. Dotázal 

se přítomných, zda by měl někdo zájem o post předsedy a místopředsedy svazku. Starostka 

Rajchmanová a starosta Ing. Lubomír Zahradník požádali předsedu a místopředsedu, 

zda by se neuvolili svazek obcí vést po další 4 roky, neboť jejich vedení funguje dobře a k tomuto 

názoru se připojili i ostatní. Předseda i místopředseda, Mgr. Josef Osička, přislíbili, že tento návrh 

proberou na vlastních obecních zastupitelstvech a na příštím zasedání sdělí výsledné stanovisko.  

Usnesení č. 3c/39 

Členská schůze bere na vědomí přípravu na volby orgánů svazku.  

                                                                                                                                                H: 13-0-0 

 

 

Bod programu č. 4 – Různé (Školení pro zastupitele obcí, Školení pro 
starosty-elektronizace veřejných zakázek, Žádost NEOS v.o.s., Kiosek 
na rozhledně, Obcepro) 
 

Předseda informoval starosty, že plánované školení pro nové i stávající zastupitele obcí proběhne 

29. 11. 2018 od 17. hodin v Kulturním domě v Týnci. Jelikož je nutno zjistit zájemce o školení, 

je třeba své zastupitele přihlásit u manažerky Spevárové, a to nejpozději do 26. 11. 2018. Na školení 

budou přednášet Mgr. Pavel Jurečka a JUDr. Marek Šimek. Všem starostům bude v nejbližších 

dnech rozeslána pozvánka na tuto akci.  

Usnesení č. 4a/39 

Členská schůze bere na vědomí podmínky pro plánované školení pro obecní zastupitele. 

                                                                                                                                                H: 13-0-0 

 

Dále předseda sdělil, že i na příštím zasedání proběhne školení, tentokrát o elektronizaci veřejných 

zakázek. Přednášejícím bude Mgr. Pavel Jurečka. Manažerka zajistí vše potřebné. 

Usnesení č. 4b/39 

Členská schůze bere na vědomí informace o školení starostů. 

                                                                                                                                                H: 13-0-0 

 

Předseda seznámil starosty s žádostí firmy NEOS v.o.s. o souhlas s výměnou antén sítě internetu 

na rozhledně v Novém Poddvorově. K žádosti nebyly vzneseny žádné dotazy, předseda tedy vyzval 

přítomné k hlasování. 

Usnesení č. 4c/39 

Členská schůze schvaluje žádost firmy NEOS v.o.s. o výměnu antén na rozhledně v Novém 

Poddvorově a s provedením výměny antén souhlasí. 

                                                                                                                                                H: 13-0-0 

 

Předseda přítomné informoval, že byl kontaktován p. Ilčíkem v souvislosti zájmu o pronájem 

kiosku u rozhledny v Novém Poddvorově. Jak byl informován manažerkou, stávající nájemce 

kiosku má zájem tuto činnost provozovat i v příštím roce a s jeho fungováním jsou všichni 

spokojeni. Pověřil však manažerku, aby zkontaktovala pana Ilčíka a zjistila konkrétní informace. 

Na příštím zasedání bude informovat. Také připomněl, že je nutno provést opravu informační 
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cedule u rozhledny a požádal starostu Zdenka Brhela o zajištění této opravy. Starosta Brhel s tímto 

souhlasil. Zjištěné náklady budou proplaceny.  

Usnesení č. 4d/39 

Členská schůze bere na vědomí žádost o pronájem kiosku u rozhledny v Novém Poddvorově. 

                                                                                                                                                H: 13-0-0 

 

Ing. Smetana předal všem přítomným zprávu Ing. Petry Křivánkové, Ph.D. pro seznámení s aktuální 

situací rozpracovanosti projektu „Podluží plánuje společně“ v jednotlivých členských obcích. 

K projektu nebyly vzneseny žádné dotazy.  

Usnesení č. 4e/39 

Členská schůze bere na vědomí informace k projektu „Podluží plánuje společně“. 

                                                                                                                                                H: 13-0-0 

 

 

Bod programu č. 5 – Diskuse 

Předseda připomenul zaměstnancům svazku provedení zápisu změny stanov svazku do rejstříku. 

Předseda informoval přítomné o vynikající akci, a to 42. ročníku Pochodu slováckými vinohrady, 

6. října 2018 – akci navštívilo cca 10000 návštěvníků a obce se svými vinaři byly velmi chváleny. 

Ing. Smetana sdělil přítomným, že výroba čaje Regionu Podluží je již hotova. V následujících dnech 

proběhne balení a poté bude čaj rozvezen dle objednávek jednotlivých obcí. 

Ing. Smetana – upgrade webových stránek. 

Starosta Klásek – přístaviště v Hodoníně. 

Usnesení č. 5/39 

Členská schůze bere na vědomí informace z bodu diskuse. 

                                                                                                                                                 H:13-0-0 

 

 

Bod programu č. 6 – Závěr 
 

Předseda svazku obcí Region Podluží, Mgr. Vojtěch Pospíšil, poděkoval domácí paní starostce 

Ing. Evě Rajchmanové za poskytnutí zázemí a občerstvení a všem přítomným za účast. 

 

Příští zasedání Členské schůze DSO se uskuteční v úterý 4. prosince 2018 v Prušánkách, v 9.00 

hodin. 

 

 

Zapsala: Denisa Spevárová, manažerka svazku obcí 

 

 

V Lanžhotě, dne 10. 11. 2018 

 

 

 

Předseda: Mgr. Vojtěch Pospíšil   .................................................... 

 

 

 

Místopředseda: Mgr. Josef Osička    .................................................... 


